
Referat	  af	  bestyrelsesmøde	  torsdag	  den	  30.	  marts	  2017	  kl.	  15	  på	  
Poppelgården	  

Mødedeltagere:	  Anita,	  Michael,	  Yvonne,	  Jack,	  Ann	  

Afbud:	  Pernille	  

1.   Valg	  af	  mødeleder	  
Jack	  
	  

2.   Godkendelse	  af	  referat	  
Godkendt	  
	  

3.   Opfølgning	  fra	  sidst	  
Vi	  har	  skrevet	  et	  brev	  til	  Boliggården,	  og	  fået	  enkelte	  afklaringer,	  men	  mangler	  stadig	  en	  
del	  svar.	  
	  

4.   Beboerinformation	  
Infobrev	  udarbejdet	  og	  uddeles	  snarest.	  
	  

5.   Orientering.	  Boliggården/Formanden	  
Bestyrelsen	  er	  inviteret	  til	  samarbejdskonference.	  
Musikanlægget	  i	  Fælleshuset	  virker	  ikke,	  der	  arbejdes	  på	  det.	  
	  

6.   Beboere	  henvendelser	  
Ingen	  skriftlige	  henvendelser.	  
	  

7.   GF	  
Nyt	  møde	  1.	  Maj	  
	  

8.   Nyt	  fra	  grupperne.	  
Følgegruppen:	  
Der	  har	  været	  afholdt	  møde	  i	  Følgegruppen.	  Anita,	  Michael	  og	  Yvonne	  deltog	  for	  
bestyrelsen.	  Tidsplanen	  overholdes	  og	  udbydes	  nu	  i	  licitation.	  Der	  var	  diskussion	  omkring	  
ændring	  af	  facadevalg,	  Skal	  vi	  ud	  i	  nyt	  facadevalg,	  udskydes	  hele	  processen,	  og	  det	  vil	  gøre	  
hele	  projektet	  dyrere.	  Der	  er	  udkommet	  et	  referat,	  hvor	  vores	  spørgsmål	  ikke	  er	  indført.	  Vi	  
sender	  vores	  tilføjelser	  til	  Kant	  Arkitekterne	  og	  Benny	  (Boliggården)	  
Infogruppen	  har	  ikke	  afholdt	  møde	  
	  

9.   Nyt	  fra	  ejendomsmestrene	  
Der	  har	  ikke	  været	  møde	  med	  ejendomsmestrene,	  men	  der	  har	  været	  markvandring.	  Her	  
kom	  det	  frem	  at	  det	  skal	  undersøges	  om	  vandmålerne	  skal	  skiftes,	  Yvonne	  kontakter	  dem	  
for	  at	  få	  det	  bekræftet,	  da	  vi	  ikke	  har	  hørt	  noget.	  
	  

10.  Evt.	  
Intet	  


